
Batterifabrikk i Arendal gir ikke et grønt skifte.

Jorden blir ikke grønnere av batteriproduksjon. Råmateriale tas ut av naturen. 
Det går med mye kraft i produksjonen. Utbygging går ut over naturen. 
Fabrikken forurenser naturen, hvis mann ikke renser. 
Store bilbatterier forurenser når de er brukt hvis det ikke blir handtert. El-biler 
har det samme mønsteret. Utvidet el-bil bruk gjør ikke verden grønnere.

Økonomisk er det en risikosatsing. Produksjonen vil bli møtt med konkurranse 
fra utlandet. Produksjonen er avhengig at resten av veden tar el-biler i bruk.
Arbeidsplasser, ja til mennesker fra 29 nasjoner. Avkastning, til hvem? Hvor 
kommer investorene fra? Kunne kraften og arealet vært brukt til virksomhet 
med større avkastning til det norske fellesskapet? Forbedret BNP, Forbedret 
kroneverdi. Reduserte renter. Redusert inflasjon. Reduserte matvarepriser.
Utnyttes kraft ressursene optimalt?Til noe som virkelig gjør verden grønnere?
De har allerede produsert 3-4000 batterier i Korea får vi vite! Hva er det vi ikke
får vite?

Å redusere CO2 utslipp gjør ikke verden grønnere, tvert imot! Plantelivet på 
jorden er avhengig CO2. Fjerner man planter, rydder skog mm, så får man mer 
CO2 til atmosfæren og effekten er en større avkjøling!
.

 


